

Methodist College
循道中學

Revised Interview Arrangements for S1 (2022-2023) Discretionary Places (DP) Admission
更改 2022-2023 中一自行分配學位面試安排

Dear Applicants and Parents 各申請者及貴家長,

Owing to the threat from the COVID-19 and the continuous school suspension, we have revised our DP Interview Arrangements as follows:

因應新冠疫情嚴峻及持續停課，為顧及申請者健康安全，減少人群聚集，本校經校董會同意，更改自行分配學位面試安排，詳情如下：

1. The First Interview is cancelled.
取消第一輪面試。
2. Selection for attending the Second Interview is made by calculating the other 3 criteria (with total weighting of 70%). A total of 80-100 candidates will be selected. The list will be posted on the school website on **28 Mar 2022**. Shortlisted candidates will receive an email with detailed instructions.
以其餘三項甄選準則計分〈共佔 70%〉，邀請最高分數的 80 至 100 位申請者參與原定的第二輪面試。第二輪面試名單將於 **3 月 28 日** 在學校網頁公布。入選之申請者將會收到電郵通知有關面試詳情。
3. The Second Interview will be carried out online (using Zoom) on **9 Apr 2022**. Technical assistance will be provided to the candidates beforehand.
第二輪面試將於 **4 月 9 日** 於網上進行〈採用視像會議工具 Zoom〉。學校會預先向申請者提供技術支援。

Important: Please send us your reply through the online form below

重要訊息：請務必填交下列網上回條

During the school suspension period, our school office has limited opening hours only. To let us know that you have noted this message, and to leave us your email address and most convenient mobile phone number for future contact, please fill in this form online. Should you have any questions regarding our admission arrangements, please also state them on this form. All information collected will be used strictly for this application only.

於停課期間，本校校務處只作有限度開放。為讓本校確認你已閱讀此訊息，並取得你的電郵地址和最方便聯絡的電話號碼以供日後聯絡，敬請填交下列網上回條。如有任何疑問，可於表格內提出。所有收集的資料只作是次申請之用。



<https://forms.gle/d7S5SwrFSKzed8FY6>

It is indeed inevitable that we make the above changes. Thank you for your understanding. May the best be with you and your family especially during this critical period of fighting the spread of the virus!

本校作出上列更改，實不得已，祈盼各位諒解！本校全人謹祝各位和家人在這段嚴峻的抗疫期間一切安好！

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'E. Wong'.

Emily Wong
Principal
黃珮儀校長

7 March 2022
二零二二年三月七日